

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2023-2024/054 初中學習奮進班第一學期安排

敬啟者:

為提升學生的自學能力及學習效能,本校將於課後開設「學習奮進班」,以培養學生認真完成家課和複習所學的良好習慣。

本校將安排老師聯同外間機構導師,以小組形式輔助學生解決學習上的疑難,加強拔尖與增潤的學習支援。

經校方評審後, 貴子弟獲選參與學習奮進小組。詳情如下:

日期: 第一學期逢星期二及星期四舉行。

10 月: 3/10、5/10、10/10、12/10、17/10、24/10、26/10、31/10、

11月: 2/11、7/11、9/11、28/11

時間: 下午4時15分至5時15分

 地點:
 本校

 費用:
 全免

對象: 合資格初中同學

敬請各家長督促及鼓勵學生珍惜學習機會。如有查詢,請致電 2461 1555 與教務主任盧璚芝主任或班主任聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二三年九月三十日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號
Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2023-2024/054 Arrangements for Remedial Classes for Junior Forms

Dear Parents/Guardians,

In order to enhance students' self-learning ability and learning efficiency, our school will offer Remedial Classes after school to cultivate habits of completing homework diligently and reviewing what they have learnt.

Our school will arrange for teachers and external tutors to assist students in small groups to solve learning difficulties and provide additional support for advanced learning.

After evaluation by the school, your child has been selected to participate in the Enrichment Group. The details are as follows:

Date: Held on Tuesdays and Thursdays in the first semester.

October	3/10, 5/10, 10/10, 12/10, 17/10, 24/10, 26/10, 31/10
November	2/11, 7/11, 9/11, 28/11

Time: 4:15 PM to 5:15 PM

Location: Our school Fee: Free of charge

Target: Selected Junior Form students

We kindly request parents to supervise and encourage students to cherish this learning opportunity. Should you have any enquiries, please contact Senior Graduate Master Lo King Chi or your child's class teacher via 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal